
Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a rady č. 2016/679 ze dne 27.4.2016 

 

Zápis  
z jednání Zastupitelstva obce Bludov č. 3, které se  konalo dne 20.3.2023 

v 18.00 hodin v kulturním domě v Bludově 
 

Přítomni:  Ing. Jaroslav Balhar, MBA. (Bar), Bc. Veronika Balharová (Bav),  

                  prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. (Bal), Karel Bank (Ban),  

                  Marcela Březinová (Bř), Bc. Roman Holinka (Ho), Mgr. Jakub Jelínek (Je),  

                  Ing. Kateřina Juránková (Ju), Ing. Milan Klimeš (Kl), Jakub Matějček (Ma),  

                  JUDr. Josef Sedláček (Se), Ing. Pavel Ston (Sto), Bohuslav Strouhal (Str),  

                

Nepřítomni: Kamila Banková, DiS. (Bak), Ing. Josef Ťulpík (Ťu) 
 

 

Program jednání : 

 

      1.   Úvod  

2. Kontrola úkolů 

3. Zpráva o činnosti rady obce č. 2 za období od 13.12.2022 do 20.3.2023 

4. Rozpočtové změny za období 13.12.2022 - 20.3.2023 

5. Schválení účetní závěrky obce Bludov za rok 2022 

6. Zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 a kontrolního výboru 1.3.2023 

7. Přehled o čerpání dotací z dotačního programu obce za rok 2022 

8. Rozdělení finančních prostředků z dotačního programu obce na rok 2023 

9. Majetkoprávní 

a) Revokace usnesení u prodeje části pozemku 55/1 v k.ú. Bludov společnosti 

Agrega, a. s.   

b) Prodej pozemku p.č. 2027 v k.ú. Bludov  

           10. VŽP 

a) Pořízení nového Územního plánu Bludova 

           11.  Diskuse 

       

 

Ad 1)  Úvod 

 

Zasedání zahájil starosta Bc. Roman Holinka. Konstatoval, že je přítomno 13 členů 

zastupitelstva obce, které je schopno se usnášet. Omluvil Ing. Josefa Ťulpíka a Kamilu 

Bankovou, DiS. 

 

Jako ověřovatele zápisu starosta navrhl Ing. Jaroslava Balhara, MBA., JUDr. Josefa Sedláčka.                                                                 

 

Jelikož nebyly žádné jiné návrhy ani připomínky, dal starosta o návrhu hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání Ing. Jaroslava 

Balhara, MBA., JUDr. Josefa Sedláčka.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 
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Vyhotovením zápisu starosta pověřil Ing. Zdeňka Kolínka, tajemníka obecního úřadu. 

 

Poté seznámil přítomné s programem jednání a vyzval zastupitele k případnému doplnění 

programu. Navrhl vypustit bod 9 b) Prodej pozemku p.č. 2027 v k.ú. Bludov k dojednání 

podmínek prodeje. 

 

Jelikož nebyly žádné jiné doplňující návrhy, dal starosta o programu jednání hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání s tím, že z programu jednání 

bude vypuštěn bod 9b) Prodej pozemku p.č. 2027 v k.ú. Bludov.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

 

Ad 2)  Kontrola úkolů        

 

Starosta informoval přítomné o plnění úkolů z minulého zastupitelstva.   

 

Zastupitelstvo obce pověřuje:   

 

45/Z/22 - starostu podpisem smlouvy o prodeji pozemku v ulici Polní, části p.č. 55/1 ostatní  

                plocha/zeleň o výměře cca do 2  m
2
 (předmětná část pozemku je zastavená stavbou,  

                přesná výměra bude stanovena oddělovacím geometrickým plánem) v k. ú. Bludov  

                do vlastnictví společnosti Agrega, a.s., IČ 47673443, se sídlem Polní 46, Bludov. 

                Termín : ihned                                                   zodpovídá: starosta obce 

                Projednáno v bodu 9 a) 

46/Z/22 - starostu obce podpisem kupní smlouvy o odkupu pozemku p.č. 2959/90 – orná půda  

                o výměře 2910 m
2
v k. ú. Bludov od společnosti Českomoravská pozemková s. r.o.,  

                IČ 01507575,se sídlem Pýchavková 268/3, Pítkovice, Praha 10 do vlastnictví obce  

                Bludov.  

                Termín : ihned                                                   zodpovídá: starosta obce 

                splněno 

 

Zastupitelstvo obce ukládá:   

 

47/Z/22 - radě obce informovat pravidelně zastupitelstvo obce o schválených rozpočtových  

                změnách. 

                Termín : trvalý                                                   zodpovídá: starosta obce 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat. 
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Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o plnění úkolů.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

  
 

Ad 3)  Zpráva o činnosti rady obce č. 2 za období od 13.12.2022 do 20.3.2023 

 

Zprávu přednesl místostarosta Ing. Pavel Ston. 

 

Od posledního zasedání ZO, které se konalo 12.12.2022 jednala rada obce celkem 3 x. 

Z těchto zasedání RO jsou pořízeny zápisy č. 5,6 a 7 které mají zastupitelé k dispozici. 

 

Na těchto jednáních se RO zabývala především následujícím: 

 

1. Kontrolou úkolů 

2. Rozpočtovými změnami 

3. Rozdělením finančních prostředků z dotačních programů obce na rok 2023 

4.         Účetní závěrkou obce Bludova za rok 2022 

5. Majetkoprávními záležitostmi, v tom např.: 

 Jednáním s Jednotou, s.d. Zábřeh o odkoupení pozemku na Tř. a. Kašpara 

 Nájemní smlouvou se společností Bludovit, s.r.o. 

 Pachtem obecních pozemků v lesní školce 

6. Záležitostmi VŽP, v tom např.: 

 Výběrovými řízeními na zhotovitele u investičních akcí zařazených v rozpočtu 2023 

 Dodatky ke smlouvám na probíhajících investičních akcích 

 Zápisem ze stavební komise 

7.          Různé, v tom např.: 

 Zápisem z jednání Komise kulturní, mládeže a sportu 

 Zápisem z jednání Komise životního prostředí 

 Jmenováním nových členů komise stavební a komise ŽP 

 Schválením pravidel pro vysílání a užívání obecního rozhlasu 

 Nájemným v obecních bytech pro rok 2023 

 Novými smlouvami na odvádění odpadních vod. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, dal místostarosta o daném bodu hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o činnosti rady obce č. 2 za období od 13.12.2022 

do 20.3.2023.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 
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Ad 4)  Rozpočtové změny za období 13.12.2022 - 20.3.2023 

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Zastupitelstvu obce jsou předloženy:  

 

na vědomí:   

- rozpočtové změny č. 18 dle přílohy, které řeší změny v příjmové a výdajové části 

průtokové dotace mateřské škole – operační program J.A. Komenský a dotace SFDI 

na chodník I/44, změny ve výdajové části (přesuny v rámci paragrafů 2321, 3314, 

3326, 3392, 3429, 3612, 5512 a přesuny mezi paragrafy 311 - 3113, 3412 - 2212, 6399 

- 6310, 6171 - 4379, 2212 - 3631 - 5512 - 6171). Schváleny radou obce 19.12.2022, 

- rozpočtové změny č. 1 dle přílohy, které řeší změny v příjmové i výdajové části 

(dotace na výkon veřejné správy, dotace volby prezident). Schváleny radou obce 

20.2.2023. 

 

ke schválení:   

- rozpočtové změny č. 2 dle přílohy, které řeší změny ve výdajové části (dopravní 

obslužnost). Projednány radou obce 20.2.2023.  
 

příloha: tabulky rozpočtových změn č. 18, 1 a 2 

 

Po předneseném komentáři starosta vyzval přítomné k případným dotazům, připomínkám. 

 

Diskuse: 
 

p. Ston doplnil, že požadavek na rozpočtovou změnu - navýšení výdajů na výstavbu chodníku 

Nová dědina vzešel z výsledku výběrového řízení, podle kterého vítězná cena cca 4,1 mil. Kč 

převyšuje plánované výdaje v rozpočtu 3 mil. Kč o 1,1 mil. Kč. Obec se pokusí získat dotaci, 

šance je však minimální, jelikož realizace akce neproběhne v blízkosti silnice I. třídy. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové změny č. 18 a 1 dle přílohy.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové změny č. 2 dle přílohy.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 
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Ad 5)  Schválení účetní závěrky obce Bludov za rok 2022 

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Rada obce projednala 20.2.2023 a nyní předkládá zastupitelstvu obce ke schválení účetní 

závěrku obce za rok 2022 a dává na vědomí schválení účetní závěrky příspěvkových 

organizací MŠ a ZŠ Bludov. 

K projednávání účetní závěrky jsou zastupitelstvu obce předloženy tyto podklady: 

a) Rozvaha - bilance 

b) Výkaz zisku a ztráty 

c) Příloha ÚSC 

d) Roční zpráva o výsledku finančních kontrol  

e) Protokol veřejnosprávní kontroly dotace poskytnuté na rekonstrukci požární zbrojnice 

f) Inventarizační zpráva včetně přílohy 

g) Doplňující informace vyžádané schvalujícím orgánem. O doplňující informace, které                                                                                                   

     budou součástí schvalované účetní závěrky, žádá schvalující orgán. 

 

K účetní závěrce jsou přiloženy také výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu, hlavní kniha 

účetnictví a přehled pohledávek a závazků 2022. 
 

Přílohy: Rozvaha - bilance 

              Výkaz zisku a ztráty 

              Příloha ÚSC 

              Roční zpráva o výsledku finančních kontrol  

              Protokol veřejnosprávní kontroly dotace poskytnuté na rekonstrukci požární zbrojnice 

              Inventarizační zpráva včetně přílohy 

              Doplňující informace vyžádané schvalujícím orgánem. O doplňující informace, které budou součástí                         

                      schvalované účetní závěrky, požádá schvalující orgán. 

 

              Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu 

              Hlavní kniha účetnictví 

              Pohledávky a závazky 2022 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat.  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce za rok 2022 obce bez výhrad a 

připomínek a to v rozsahu: 

a) Rozvaha - bilance 

b) Výkaz zisku a ztráty 

c) Příloha ÚSC 

d) Roční zpráva o výsledku finančních kontrol  

e) Protokol veřejnosprávní kontroly dotace poskytnuté na rekonstrukci požární 

zbrojnice 

f) Inventarizační zpráva včetně přílohy 

g) Doplňující informace vyžádané schvalujícím orgánem. O doplňující informace, které                                                                                                   

     budou součástí schvalované účetní závěrky, žádá schvalující orgán.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 
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Pozn: V případě schválení účetní závěrky se provede účetní zápis 431/432. 

 

V případě neschválení účetní závěrky se postupuje podle ustanovení § 7.  
ZO musí sepsat protokol dle směrnice č. 1/2014 - schvalování účetní závěrky obce. Protokol 

lze nahradit usnesením ZO. Obojí musí obsahovat předepsané náležitosti. 

            a) identifikaci schvalované účetní závěrky, 

            b) datum rozhodování o schválení nebo neschválení účetní závěrky 

 c) identifikaci osob rozhodujících o schválení nebo neschválení účetní závěrky, 

 d) výrok o chválení nebo neschválení účetní závěrky, 

 e) zápis o neschválení účetní závěrky podle § 7 odst. 3), 

 f) identifikaci průkazných účetních záznamů podle § 6 odst. 3, případně popis dalších 

     skutečností významných pro uživatele účetní závěrky, 

 g) vyjádření účetní jednotky k výroku o schválení nebo neschválení účetní závěrky 

          nebo k zápisu o neschválení účetní závěrky podle § 7 odst. 3, případně k dalším  

                skutečnostem souvisejícím se schvalováním účetní závěrky. 

 

 

Ad 6)  Zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 a kontrolního výboru 1.3.2023 
 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Zastupitelstvu obce jsou předloženy na vědomí zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 

a kontrolního výboru 1.3.2023. 
 

Přílohy: zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 a kontrolního výboru 3.1.2023 

  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 a  

kontrolního výboru 1.3.2023.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat.  

 

 

Ad 7)  Přehled o čerpání dotací z dotačního programu obce za rok 2022 

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

V rámci dotačního programu obce byla v roce 2022 z rozpočtu obce  rozdělena částka 

1.225.000 Kč, z toho byla čerpána celková částka 1.124.805 Kč. Nečerpána částka (která 

zůstala v rozpočtu) 100.195 Kč.  

 

Zůstatky v rámci rozpočtu:  

3419-5499 sport fyzické osoby    nedočerpáno 175 Kč (Štolcová) 

3429-5222 kulturní a spolková činnost – spolky nedočerpáno   20 Kč (TK Pohodáři) 

4349-5493 pomoc občanům se zdravot. omezením nečerpána celá dotace 100.000 Kč 

(Kouřilová) 



 7 

 

Podrobné čerpání dotací je rozepsáno v tabulkách, které jsou přílohou tohoto bodu. 

 

Dle podmínek dotačního programu došlo 25.1.2023 ke kontrole čerpání dotací finančním 

výborem. Finanční výbor zkontroloval všechny poskytnuté dotace po jejich finanční stránce a 

neshledal žádné pochybení při jejich proplácení.   

 

Rada obce předkládá přehled o čerpání dotací z dotačního programu obce zastupitelstvu obce 

na vědomí.  

 
Příloha: přehledové tabulky s čerpáním obecních dotací dle dotačních titulů 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat.  

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace a přehled o čerpání dotací z Dotačního 

programu obce Bludov za rok 2022.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

 

Ad 8)  Rozdělení finančních prostředků z dotačního programu obce na rok 2023 

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Jedná se o programové dotace, které jsou poskytované dle zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

 

Dotační program obce byl vyhlášen od 1.11.2022 do 1.2.2023, příjem žádosti byl v době od 

2.1. do 1.2.2023. V uvedeném termínu bylo přijato celkem 28 žádostí. 

 

Z přijatých žádostí byla vyřazena žádost o dotaci společnosti Obecní lesy Bludov s.r.o., IČ 

253 644 81, společnost žádá o dotaci na podporu konání kulturních akcí v kavárně Oranžerii 

Bludov.  

Odůvodnění pro nezařazení žádosti do přijatých žádostí:  

- žádost je úplně vyplněná – v žádosti není uveden příslušný dotační titul, ze kterého má 

být dotace poskytnuta  

- přiložená výroční zpráva – neobsahuje všechny předepsané náležitosti, které jsou dané 

dotačním programem  

- žádost o dotaci (aktivity uvedené v žádosti) nelze zařadit a podpořit z žádného 

dotačního titulu. U dotačního titulu „D1 podpora kulturní a spolkové činnosti“ – se 

jedná o podporu akcí a činností směřujících k naplnění programu spolků.  Žadatel není 

spolek, ale výdělečná právnická osoba.  

Pro poskytnutí dotace není v rámci rozpočtu obce (u položek pro dotační program) pro 

tento druh žádosti položka. Položka 3429-5222 je pro neinvestiční transfery spolkům 

zapsané dle §214 až 302 občanského zákoníku.  

Nezařazení žádosti potvrdila Komise kulturní, mládeže a sportu a rada obce.  



 8 

 

Pan Čmakal, který žádal dotaci na podporu konání běžeckého závodu, vzal dne 2.3.2023 svoji 

žádost zpět z důvodu zrušení závodu.  

 

Stanoviska komisí k přijatým žádostem: 

 

Komise životního prostředí – k posouzení  2 žádosti:  

Myslivecký spolek Hubert Bludov, z.s. žádá o příspěvek ve výši 35.000 Kč na zakoupení 

kamenné soli, mineralizovaného krmiva, krmného ovsa a kamenné soli pro srnčí zvěř. 

Komise doporučuje schválit proplacení této žádosti ve výši 28.000 Kč. 

 

ČSOP základní organizace Bludov žádá o příspěvek ve výši 15.000 Kč na zimní přikrmování 

ptactva – nákup krmiva, obnova krmítek a doplnění o 10 ks krmítek.  

Komise doporučuje schválit proplacení této žádosti ve výši 12.000 Kč na zimní přikrmování 

ptactva.  

 

Komise kulturní, mládeže a sportu – k posouzení 21 žádostí: 

 

Následují obecné komentáře ke způsobu uvažování komise, který vedl k výslednému 

návrhu přidělení dotací. 

 

Dotační titul A – podpora zájmové činnosti mládeže 

-komise navrhuje vyhovět přijatým žádostem SDH Bludov a Junákům v plné výši. Komise 

dlouhodobě zastává názor, že by činnost mládeže měla být obcí podporována. Činnost 

obou spolků je v obci viditelná a oba spolky si zaslouží pochvalu za práci s dětmi a 

mládeží. U dotace pro ZŠ na tábor doporučuje komise jen mírné krácení dotace. 

Při vyhovění žádosti SDH Bludov, komise navrhuje navýšení položky rozpočtu 5512-5222 

o 10.000 Kč, přesun z ušetřených peněz v rámci dotačního programu.  

 

 Dotační titul C – podpora rozvoje sportu 

- tento dotační titul se rozděluje na podporu fyzických osob a na podporu spolků;  

- na vrcholově-reprezentační sportovní činnost doporučuje komise celkovou částku 30 000 

Kč (žadatelé jsou Zdeněk Plhák a Tomáš Riedl, komise pro každého doporučuje ponechat 

stávající výši dotace, tj. pro každého 15 000 Kč) – jde o symbolické vyjádření podpory 

obce;  

- žádost paní Štolcové, která vede kurzy jógy, doporučuje komise podpořit dotací ve výši 

3.500 Kč s tím, že komise doporučuje poskytnout dotaci pouze na výdaje za pronájem 

prostor pro cvičení;  

- žádost pana Čmakala, který v obci pořádá běžecký závod, komise doporučuje podpořit 

tuto aktivitu žádanou částkou 3.500 Kč; 

 - u sportovních spolků (TJ Sokol a SK Bludov) komise diskutovala o zvyšujících se 

nákladech na údržbu jednotlivých areálů. Oba spolky pracují nejen s mládeží a dávají 

občanům možnost sportovního vyžití v obci (TJ Sokol pronajímá také sokolovnu 

ostatním spolkům v obci), komise navrhuje navýšení dotací pro každý spolek, pro TJ 

Sokol navrhuje dotaci ve výši 199.000 Kč a pro SK navrhuje dotaci ve výši 410.000 Kč; 

 - u spolku Nohejbal klub Bludov jako aktivity několika dospělých osob doporučuje komise 

ponechat loňskou výši dotace 10.000 Kč; 

 U každého dotačního titulu v rámci rozpočtu je v návrhu ušetřeno 1.000 Kč (celkem tedy 

2.000 Kč) komise navrhuje přesunout ušetřenou částku na položku 5512-5222 dotace 

mladých hasičů. 
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     Dotační titul D1 – podpora kulturní a spolkové činnosti 

 

- v letošním roce nečekaně o dotaci nepožádala Dechová hudba Bludověnka; komise tak 

u tohoto dotačního titulu pro spolky navrhuje rozdělit pouze částku 90.000 Kč 

z plánovaných 120.000 Kč;  

- k tomuto dotačnímu titulu byla přijata žádost Nadačního fondu Okolo Bludova na 

podporu výstavby Památníku sv. Jiří v Bludově, který má být umístěn v prostoru 

Drážníku. Dle žádosti mají být celkové náklady projetku 17.000 Kč a nadační fond žádá 

od obce dotaci ve výši 15.000 Kč. Komise dlouze jednala o této žádosti, dotační titul „D1 

podpora kulturní a spolkové činnosti“ je zaměřen na podporu a činnost spolků a ne 

nadačních fondů. Nadační fondy se zakládají na podporu společenského nebo 

hospodářského účelu a ne, aby byl sám nadační fond podporován ve své činnosti. 

Majetek nadačního fondu se tvoří z vkladů a darů. Komise vítá iniciativu fondu na 

vybudování dalšího výletního místa v obci, nedoporučuje však tuto žádost podpořit dotací 

z dotačního programu obce, doporučuje nadačnímu fondu tuto aktivitu financovat 

z vlastních finančních zdrojů. Komise také upozorňuje na naprostou vágnost žádosti, 

z níž není vůbec jasné, kde má být socha umístěna, jak mají být řešeny majetkoprávní 

otázky apod. 

- u následujících žádostí – Pánů z Bludova, Spolku pro Kostelíček, Pohodářů, Českého 

svazu ochránců přírody a farnosti – doporučuje komise navýšení dotací oproti loňskému 

roku; 

- u žádosti myslivců – doporučuje komise ponechat stávající výši dotace; 

- u žádosti pana Sourala – autobusová doprava na zájezdy seniorů – doporučuje komise 

ponechat stávající výši dotace; 

 

Dotační titul D2 – podpora při pořádání velkých kulturních akcí  

- u fyzických osob byla přijata pouze jedna žádost, komise doporučuje podpořit 

plánovanou akci částkou 70.000 Kč; 

- u spolků byla podána žádost SDH Bludov na podporu slavnostního otevření 

zrekonstruované hasičské zbrojnice a Spolku přátel historie a šermu na podporu konání 

akce Žerotínské slavnosti a 23 let Pánů z Bludova. Komise dlouze diskutovala nad tím, 

jaké akce podporovat z tohoto dotačního titulu. Po diskusi se shodla na tom, že akce 

charakteru slavnostního otevření spolkového objektu nebo oslav výročí spolku 

nedoporučuje podporovat z tohoto dotačního titulu, který je svým popisem zaměřen na 

výjimečné události a akce výrazně širšího než obecního rozměru. Komise doporučuje 

pouze podpořit plánovanou akci Pánů z Bludova, jako akci, která tyto podmínky 

splňuje, částkou 120.000 Kč,  

 

Komise doporučuje radě obce podpořit akci SDH Bludov poskytnutím finanční 

podpory přímo z rozpočtu obce, komise navrhuje ušetřené peníze z dotačního 

programu v částce 24.000 Kč přesunout v rámci rozpočtu na podporu konání této či 

jiné akce; 

 

Komise nezařadila do žádostí o dotace žádost společnosti Obecní lesy Bludov s.r.o., IČ 

253 644 81, společnost žádá o dotaci na podporu konání kulturních akcí v kavárně 

Oranžerii Bludov. Komise Obecním lesům Bludov s.r.o. doporučuje hledat jiné zdroje 

podpory.  
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Komise sociální a bytová – k posouzení 4 žádosti. 

 

 

Rada obce souhlasí s návrhem komisí, pouze navrhuje provést dvě navýšení:  

1. u žádosti TJ Sokol Bludov navrhuje zvýšit dotaci na částku 200.000 Kč (návrh komise 

byl 199.000 Kč) 

2. u žádosti Českého svazu ochránců přírody navrhuje zvýšit dotaci na částku 25.000 Kč 

(návrh komise byl 20.000 Kč) s tím, že z této dotace bude částka 10.000 Kč přímo 

určena na údržbu infopanelů Naučné stezky Bludovská stráň. 

Změny jsou zapracované v přehledových tabulkách.  

 

Při návrhu na rozdělení dotací se vycházelo ze schváleného rozpočtu a tím daných částek pro 

jednotlivé dotační tituly.  

 

Dotace dle rozpočtu (dle paragrafů a položek): 

 

*k dotačnímu titulu na výsadbu stromků nebyla v letošním roce přijata žádná žádost  

  

V případě schválení návrhu rady obce na změny v rozpočtu budou tyto zapracovány 

do rozpočtové změny č. 2. 

 

Jelikož nebyla podána žádná žádost na čerpání dotace v rámci paragrafu 3745, položky 5499 

ve výši 7.000,- Kč určená fyzickým osobám na výsadbu stromků, byla vzata zpět žádost o 

dotaci v rámci paragrafu 3419, položky 5499 určená fyzickým osobám na podporu rozvoje 

sportu ve výši 3.500,- Kč a jelikož dle návrhu obce byly v rámci Dotačního programu obce 

ušetřeny finance ve výši 18.000,- Kč, navrhuje starosta obce součet těchto výdajů ve výši 

28.500,- přesunout do paragrafu 3745 – péče o vzhled a veřejnou zeleň, položky 5901 – 

nespecifikovaná rezerva.  
 

Přílohy: přehledové tabulky přijatých žádostí s návrhem na rozdělení dotací od komisí a rady obce a přehled   

              podle rozpočtu  
Po předneseném komentáři starosta vyzval přítomné k případným dotazům, připomínkám. 

rozpočet - Dotační program obce  
Schválený rozpočet 
2023 

Návrh rady obce 
k úpravě rozpočtu  

Rozpočet po 
úpravě 

     

5512-5222 hasiči 120 000 +10 000 130 000 

3421-5222 mládež spolky Junák 65 000 -- 65 000 

3421-5331 mládež ZŠ 15 000 -- 15 000 

3745-5499 životní prostředí – stromky * 7 000 -- 7 000 

3745-5222 životní prostředí spolky 40 000 -- 40 000 

3419-5222 sport spolky 620 000 -- 620 000 

3419-5499 sport - fyzické osoby  38 000 -1 000 37 000 

3429-5222 kulturní a spolková činnost -spolky 120 000 -25  000 95 000 

3429-5223 kulturní a spolková činnost -církev 50 000 -- 50 000 

3429-5499 kulturní a spolková činnost - fyzické os. 15 000 -2 000 13 000 

3429-5212 velké kulturní akce - fyzické osoby 70 000 -- 70 000 

3429-5222 velké kulturní akce - spolky 120 000 -- 120 000 

4349-5493 pomoc občanům se zdravotním omezením 220 000 -- 220 000 

Celkem  1 500 000 -- 1 482 000 
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Diskuse: 
 

p. Balík doporučil v příštím roce v dotačním titulu E2 - Pomoc občanům s výrazným 

zdravotním omezením stanovit strop maximální částky dotace, kterou mohou jednotliví 

žadatele obdržet z Dotačního programu obce. 

 

p. Klimeš k činnosti Základní organizace Českého svazu ochránců přírody připomněl, že 

v roce 2008 vznikla naučná stezka Bludovská stráň, na jejíž vznik obdržela dotaci 160 000,- 

Kč, v roce 2020 obdržela dotaci 45 000,- Kč na zajištění bezpečnosti stezky vybudováním 

schodů a v roce 2022 dotaci 40 000,- Kč na obnovu a údržbu tabulí. Dotačně pomáhá i obec. 

Poté představil činnost Nadačního fondu Okolo Bludova, který vznikl v roce 2020 za účelem  

obnovy a údržby drobných venkovských staveb a památek. Jako 1. cíl si dali za úkol vytvořit 

a instalovat malý památník sv. Jiří. Spoluprací s výtvarnicí a architektem vznikne dřevěná 

konstrukce se střechou a dřevěnou sochou sv. Jiří umístěnou na wollastonitu, instalovanou 

v blízkosti Drážníku u průlehu s barevnými sloupy. 

 

p. Holinka sdělil, že se obec nebrání podpořit činnost nadačního fondu. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotací z Dotačního programu obce Bludov na 

rok 2023 podle předloženého návrhu rady obce, jak je uvedeno v přehledových 

tabulkách, které jsou nedílnou přílohou zápisu zastupitelstva obce, dále zastupitelstvo 

obce schvaluje uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí těchto dotací s 

jednotlivými spolky a fyzickými osobami za podmínek uvedených v dotačním programu 

obce, který byl vyhlášen dne 1.11.2022.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce podpisem veřejnoprávních smluv o 

poskytnutí dotací z Dotačního program obce Bludov na rok 2023 dle uvedeného 

schválení, které je uvedeno v přehledových tabulkách.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

 

 

 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění rozpočtové změny č.2, podle které výdaje 

v paragrafu 3419 – ostatní tělovýchovná činnost, položce 5499 dotace fyzickým osobám 
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na sport budou poníženy o částku 4.500,- Kč, v paragrafu 3429 – zájmová činnost, 

položce 5222 dotace spolkům na kulturní a spolkovou činnost budou poníženy o 25.000,- 

Kč, v paragrafu 3429 - zájmová činnost, položce 5499 dotace fyzickým osobám na 

kulturní činnost budou poníženy o 2.000,- Kč, výdaje v paragrafu  3745 – péče o vzhled 

obce a veřejnou zeleň, položce 5499 dotace fyzickým osobám na výsadbu stromků budou 

poníženy o 7.000,- Kč, výdaje v paragrafu 5512 - hasiči, položce 5222 dotace spolkům na 

podporu zájmové činnosti mládeže budou navýšeny o 10.000,- Kč v rámci Dotačního 

programu obce a výdaje v paragrafu 3745 - péče o vzhled obce a veřejnou zeleň, položce 

5901 - nespecifikované rezervy budou navýšeny o 28.500,- Kč. 

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

 

Ad 9) Majetkoprávní 

 

a) Revokace usnesení u prodeje části pozemku 55/1 v k.ú. Bludov společnosti 

Agrega, a. s.   

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 12.12.2022 schválilo svým usnesením č. 36/Z/22 

prodej části pozemku v ulici Polní, části p.č. 55/1 ostatní plocha/zeleň o výměře cca do 2  m
2
 

v k. ú. Bludov do vlastnictví společnosti Agrega, a.s., IČ 47673443, se sídlem Polní 46, 

Bludov za cenu 200 Kč/m
2
+ 21%DPH s tím, že náklady spojené s odprodejem pozemku 

půjdou na vrub kupujícího. 

Na předmětné části pozemku stojí stavba přístřešku na kola ve vlastnictví společnosti. Na 

tento nesoulad upozornil katastr nemovitostí a vyzval obec a Agregu  k odstranění tohoto 

nesouladu.  

 

Na základě schváleného usnesení byl osloven geodet k zaměření a oddělení předmětné části 

pozemku pro prodej.   

 

Zaměřením však bylo zjištěno, že stavba nestojí na obecním pozemku p.č. 55/1, jak tvrdí 

katastrální úřad. Celá stavba stojí na pozemku společnosti Agrega, a.s..   

Po dohodě s geodetem, katastrálním úřadem a společností Agrega se provede pouze zpřesnění 

geometrického a polohového určení pozemků podle § 50 odst. 1 písm. a) katastrálního 

zákona. Obec a Agrega podají katastru ohlášení o upřesnění hranic pozemků dle 

geometrického plánu a katastr provede toto zpřesnění.  

 

K převodu části obecního pozemku p.č. 55/1 nedojde, obecní úřad tak navrhuje zrušení 

přijatého usnesení. Agrega s tímto postupem souhlasí. 

Po předneseném komentáři starosta vyzval přítomné k případným dotazům, připomínkám. 
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Diskuse: 
 

p. Balík se zamyslel, kdo bude hradit náklady geometrického plánu. 

 

p. Holinka sdělil, že prověří a bude informovat na dalším jednání zastupitelstva obce. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat. 

 

Zastupitelstvo obce revokuje své usnesení č. 36/Z/22 a 45/Z/22, které přijalo na svém 

zasedání dne 12.12.2022 ve věci prodeje části pozemku v ulici Polní, části p.č. 55/1 

ostatní plocha/zeleň o výměře cca do 2  m
2
 v k. ú. Bludov do vlastnictví společnosti 

Agrega, a.s., IČ 47673443, se sídlem Polní 46, Bludov.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zpřesnění geometrického a polohového určení obecního 

pozemku p.č. 55/1 ostatní plocha/zeleň (části pozemku, která sousedí s pozemky p.č. 

58/15 a 58/2) a pověřuje starostu obce podpisem ohlášení o upřesnění hranic dotčených 

pozemků.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / / / /  / / / / / / / / /  13 

proti:                 

zdržel se:                 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

 

b) Prodej pozemku p.č. 2027 v k.ú. Bludov (vypuštěn z jednání)  

        

 

Ad 10) VŽP 

 

a) Pořízení nového Územního plánu Bludova 

 

Komentář k danému bodu přednesl starosta. 

 

Stávající územní plán obce vzešel v platnost před 12 lety. Do dnešní doby byl územní plán 

třikrát aktualizován formou Změny územního plánu. 

Územní plán je živý dokument, který stanoví funkčnost jednotlivých složek, aby byl 

zabezpečen soulad všech přírodních, civilizačních a kulturních hodnot v území, s ohledem na 

udržitelný rozvoj území a kvalitu životního prostředí. Územní plán dále vychází z potřeb 

vlastníků nemovitostí, které ovšem musí splňovat předchozí podmínky, současně je zapotřebí 

souladu požadavků s urbanismem obce. 

V roce 2010, při tvorbě stávajícího územního plánu, byla stanovena filozofie, která 

upřesňovala lokality pro nejrůznější využití. Po 12 - ti letech je situace a potřeby rozdílné a je 

zapotřebí těmto změnám jít vstříc. 
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Z výše uvedených důvodů rada obce projednala dne 30.1.2023 a nyní předkládá zastupitelstvu 

obce ke schválení návrh na pořízení nového Územního plánu obce Bludov. Pořizovatelem 

územního plánu je dle zákona Městský úřad Šumperk, odbor strategického rozvoje, investic a 

plánování. Mimo jiné je zapotřebí určit z řad zastupitelů osobu, která bude po celou dobu 

tvorby spolupracovat s pořizovatelem a projektantem. 

 

Po předneseném komentáři starosta vyzval přítomné k případným dotazům, připomínkám. 

 

Diskuse: 
 

p. Holinka doplnil, že od 1.1.2023 platí nový prováděcí předpis k pořizování nových 

územních plánů podle jednotného standardu. 

 

p. Balík sdělil, že necítí potřebu pořizovat nový územní plán. Doporučil pokračovat ve 

změnách na základě vyhodnocení shromážděných požadavků. 

 

p. Ston reagoval, že zřizovatel další, již 4. změnu nepovolí. Požaduje pořízení nového 

územního plánu. Dle jeho názoru se náročnost procesu pořízení nového územního plánu a 

pořízení změny od sebe moc neliší, neustálými změnami územního plánu tento ztrácí smysl 

jakési dlouhodobosti. 

 

p. Balhar doplnil, že Městský úřad Šumperk tlačí na pořízení nového územního plánu na delší 

období tak, aby nebyly každé 4 roky prováděny změny územního plánu. 

 

p. Ston konstatoval, že změny územního plánu si vynucuje především bytová výstavba. 

 

p. Juránková doporučila shromažďovat požadavky zatím bez schválení nového územního 

plánu nebo jeho změny. 

 

p. Klimeš doporučil schválit pořízení nového územního plánu bez termínu zahájení celého 

procesu. 

 

p. Balík oponoval, že pokud se schválí usnesení o pořízení nového územního plánu, fakticky 

bude tímto celý proces zahájen. 

 

p. Klimeš konstatoval, že schválení nového územního plánu bytovou výstavbu nějak radikálně 

nezmění, pozemky určené k výstavbě jsou především v soukromém vlastnictví. 

 

p. Matějček doporučil, že ten, kdo nevyužije možnosti dané územním plánem např. po dobu 

30 ti let, plochy určené k bytové výstavbě vyjmout a nahradit jinými. 

 

p. Balík reagoval, že obec pozemky určené dle územního plánu k výstavbě, ani ty které by 

mohly být využity k výstavbě, nevlastní. Pozemky současné s možností výstavby i ty, které 

by je nahradily, jsou v soukromém vlastnictví.  

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, dal starosta o daném bodu hlasovat. 
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Zastupitelstvo obce schvaluje:  

a) pořízení Územního plánu Bludova dle §6 odst. 5 písm. a) zákona č.183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, 

b) podání žádosti o pořízení Územního plánu Bludova dle § 6 odst. 1 písm. c) 

u obce s rozšířenou působností, u Městského úřadu Šumperk, Odboru 

strategického rozvoje, územního plánování a investic, Jesenická 31, Šumperk, dle 

zákona č.183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném znění, 

Bc. Romana Holinku určeným zastupitelem obce pro pořízení Územního plánu Bludova 

a pro spolupráci s pořizovatelem a projektantem.  

Hlasováno: Bav Ma Bal Ju Ťu Str Sto Ho Je Se Bar Bř Kl Ban Bak  

pro: / /      / /  / /    6 

proti:   /   /        /  3 

zdržel se:    /   /   /   /   4 

nehlasoval: 

    

/ 

         

/ 2 

 

Usnesení nebylo přijato 

 

 

Ad 11)  Diskuse 

 

Po vyčerpání oficiálního programu jednání zastupitelstva obce vyzval starosta přítomné 

k všeobecné diskusi. 

 

Diskuse: 
p. Matějček se vrátil k dotazu na minulém zasedání ve věci realizace kompostárny/ sběrného 

dvora v pískovně a připravil k diskusi návrh následného využití vytěženého prostoru 

pískovny. Tento prostor by mohl být v budoucnosti využit jako komunitní kompostárna (viz. 

Nový Malín) se zpracováním bioodpadu do 150 tun ročně, sběrný dvůr, re-use centrum nebo 

bioplynová elektrárna.  

 

p. Holinka reagoval, že bioplynová stanice s kapacitou 30 000 tun bioodpadu funguje 

v Rapotíně, re-use centrum považuje za málo využitelné, v Šumperku se připravuje projekt na 

velkokapacitní sběrný dvůr na ulici Jesenické naproti hypermarketu Albert nejen pro 

Šumperk, ale i pro široké okolí, reálné se jeví vybudování kompostárny. Obec však produkuje 

650 tun bioodpadu, což by odpovídalo realizaci velkokapacitní kompostárny (viz. Libina), 

která je do 1 500 tun. Upozornil však, že pokud by obec kompostárnu realizovala, bude to 

ztrátový projekt, výdaje budou převyšovat příjmy, bude nutno mít na kompost certifikaci, 

provoz budou zajišťovat zaměstnanci a bude nutné pořídit techniku. 

 

p. Ston doplnil, že vybudování kompostárny je tou správnou cestou, využila by se i pro 

likvidaci kalů z ČOV, otázkou zůstává doba dotěžení písku tak, aby vznikl dostatečný prostor 

pro realizaci kompostárny. Provozovatelem kompostárny by mohly být Obecní lesy Bludov 

s.r.o., je potřeba si také uvědomit, že kompostárna je sezónní záležitost. 

 

p. Balík zdůraznil, že je potřeba se zamyslet nad řešením zvýšené zátěže horního konce. 

 

p. Klimeš doporučil realizovat sběrný dvůr v obci, nespoléhat se na zdárnou realizaci velkého 

sběrného dvora v Šumperku. 
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p. Matějček se dotázal, jak dopadlo jednání kolem dopravní situace u základní školy. 

 

p. Holinka odpověděl, že se zpracovává studie, která bude prostor kolem základní školy řešit 

komplexně. Informoval, že obec má zájem zatím řešit prostor pod základní školou kolem 

komunikace na ulici Nová dědina dopravní značkou zakazující parkování do 10m od 

křižovatky směrem na Bohutín. Obec v této věci také projevila zájem o odkoupení pozemků 

sousedících s komunikací tak, aby zde mohl v budoucnosti vzniknout chodník. 

 

p. Klimeš upozornil, aby se před otevřením obchvatu Bludova myslelo na dopravní značení, 

které by omezovalo průjezd těžkých nákladních aut ze Šumperka na Chromeč a opačně 

zkratkou přes Bludov místo jízdy po obchvatu. 

 

 

Jelikož nebyly další dotazy ani připomínky, starosta ukončil jednání zastupitelstva obce.  
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Usnesení z jednání zastupitelstva obce č.3 konaného dne 20.3.2023 v Kulturním domě v  

Bludově 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 

48/Z/23 - rozpočtové změny č. 18 a 1 dle přílohy.  

49/Z/23 - zápisy z jednání finančního výboru 25.1.2023 a  kontrolního výboru 1.3.2023.  

50/Z/23 - informace a přehled o čerpání dotací z Dotačního programu obce Bludov za rok  

                2022  

 

Zastupitelstvo obce revokuje 

 

51/Z/23 - své usnesení č. 36/Z/22 a 45/Z/22, které přijalo na svém zasedání dne 12.12.2022 ve  

                věci prodeje části pozemku v ulici Polní, části p.č. 55/1 ostatní plocha/zeleň o  

                výměře cca do 2  m
2
 v k. ú. Bludov do vlastnictví společnosti Agrega, a.s., IČ  

                47673443, se sídlem Polní 46, Bludov.  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 

52/Z/23 - program dnešního jednání s tím, že z programu jednání bude vypuštěn bod 9b)  

                Prodej pozemku p.č. 2027 v k.ú. Bludov.  

53/Z/23 - jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání Ing. Jaroslava Balhara, MBA.,  

                JUDr. Josefa Sedláčka.  

54/Z/23 - zprávu o plnění úkolů.  

55/Z/23 - zprávu o činnosti rady obce č. 2 za období od 13.12.2022 do 20.3.2023.  

56/Z/23 - rozpočtové změny č. 2 dle přílohy.  

57/Z/23 - účetní závěrku obce za rok 2022 obce bez výhrad a připomínek a to v rozsahu: 

                a) Rozvaha - bilance 

                b) Výkaz zisku a ztráty 

                c) Příloha ÚSC 

                d) Roční zpráva o výsledku finančních kontrol  

                e) Protokol veřejnosprávní kontroly dotace poskytnuté na rekonstrukci požární  

                     zbrojnice 
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                f) Inventarizační zpráva včetně přílohy 

                g) Doplňující informace vyžádané schvalujícím orgánem. O doplňující informace,          

                    které budou součástí schvalované účetní závěrky, žádá schvalující orgán.  

58/Z/23 - poskytnutí dotací z Dotačního programu obce Bludov na rok 2023 podle  

                předloženého návrhu rady obce, jak je uvedeno v přehledových tabulkách, které  

                jsou nedílnou přílohou zápisu zastupitelstva obce, dále zastupitelstvo obce schvaluje  

                uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí těchto dotací s jednotlivými spolky a  

                fyzickými osobami za podmínek uvedených v dotačním programu obce, který byl  

                vyhlášen dne 1.11.2022.  

59/Z/23 - doplnění rozpočtové změny č.2, podle které výdaje v paragrafu 3419 – ostatní  

                tělovýchovná činnost, položce 5499 dotace fyzickým osobám na sport budou  

                poníženy o částku 4.500,- Kč, v paragrafu 3429 – zájmová činnost, položce 5222  

                dotace spolkům na kulturní a spolkovou činnost budou poníženy o 25.000,- Kč,  

                v paragrafu 3429 - zájmová činnost, položce 5499 dotace fyzickým osobám na  

                kulturní činnost budou poníženy o 2.000,- Kč, výdaje v paragrafu  3745 – péče o   

                vzhled obce a veřejnou zeleň, položce 5499 dotace fyzickým osobám na výsadbu  

                stromků budou poníženy o 7.000,- Kč, výdaje v paragrafu 5512 - hasiči, položce  

                5222 dotace spolkům na podporu zájmové činnosti mládeže budou navýšeny o  

                10.000,- Kč v rámci Dotačního programu obce a výdaje v paragrafu 3745 - péče o  

                vzhled obce a veřejnou zeleň, položce 5901 - nespecifikované rezervy budou  

                navýšeny o 28.500,- Kč. 

60/Z/23 - zpřesnění geometrického a polohového určení obecního pozemku p.č. 55/1 ostatní  

                plocha/zeleň (části pozemku, která sousedí s pozemky p.č. 58/15 a 58/2) a pověřuje  

                starostu obce podpisem ohlášení o upřesnění hranic dotčených pozemků.  

 

Zastupitelstvo obce pověřuje:   

 

61/Z/23 - starostu obce podpisem veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací z Dotačního  

                program obce Bludov na rok 2023 dle uvedeného schválení, které je uvedeno  

                v přehledových tabulkách.  

                Termín : ihned                                                   zodpovídá: starosta obce 

 

 

V Bludově dne: 23.3.2023 

 

Zapisovatel: Ing. Zdeněk Kolínek 

 

 

Ověřovatelé: 
 

 

Ing. Jaroslav Balhar, MBA.   v.r.                                            JUDr. Josef Sedláček ml.  v.r. 
 

 

Bc. Roman Holinka v.r.  

starosta obce 
 

 

 


